National Taiwan Normal University Department of Special Educational EMI Faculty Position Openings (2026 Fall)

- I. Title and number of openings: Several openings for EMI (English as a Medium of Instruction) faculty members, as full-time or adjunct faculty.
- II. Professional expertise: Special Educational (Gifted education or mental disability is preferred).
- III. Applicants with experiences in teaching courses in English at the university level will have a priority. All courses are required to teach in English. Applicants must have foreign nationality.
- IV. Educational and Research Background:
 - Applicants for the position of EMI Full-time Faculty must meet one of the following qualifications:
 - (1) Being the first or corresponding author of at least two published articles within the past three years in journals listed in SCI, SSCI, TSSCI, EI, A&HCI, THCI (originally THCI Core before 2016) or academic journals of SCOPUS.
 - (2) Leading at least two research projects sponsored by the National Science and Technology Council during the past three years.
 - (3) Publication of at least one book or monograph within the past three years; review comments and proof of publication should be provided.
 - 2. Applicants for the position of **EMI Adjunct Faculty** must meet one of the following qualifications:
 - (1) Being the first or corresponding author of at least two published articles within the past three years in journals listed in SCI, SSCI, A&HCI, EI, TSSCI, THCI (originally THCI Core before 2016) or academic journals of SCOPUS.
 - (2) Being the first or corresponding author of one original academic article in journals of the top 5% Impact Factor in the last three years.
 - (3) Publication of at least one book or monograph within the past three years; review comments and proof of publication should be provided.
- V. Applicants for EMI full-time faculty: According to the "NTNU Newly Appointed Distinguished Talent Incentive Regulations," newly appointed full-time faculty members will be evaluated by their academic performance to receive certain amount of incentive for at most three years.
- VI. Applicants for EMI adjunct faculty: According to Article 10 of the "Guidelines for the

Appointment of Adjunct Faculty and Researchers at National Taiwan Normal University", adjunct faculty and researchers with outstanding performance may be given priority for official employment.

VII. Application procedures:

- 1. **Deadline**: Applications are open until **January 30, 2026** (postmark as proof).
- 2. All application materials are required to be received via mails. Please send your application materials to: (*Please note "Application of EMI faculty_ your name" on mail package)

162, Sec. 1, Heping East Rd., Taipei 10610, Taiwan

Department of Special Educational, National Taiwan Normal University

Department Chair Dr. Hsiao-Ping Yu

Please preserve back-up copies of your application materials. Documents submitted will not be returned to applicants.

Please also send an electronic copy of All required documents to: e14021@ntnu.edu.tw. (email subject: Application of EMI faculty_your name)

3. Only shortlisted candidates will be contacted and invited to an interview by phone or email.

VIII. Documents to be submitted:

- 1. Application Form
- 2. Curriculum vitae with autobiography, and copy of relevant documentations (e.g., Highest degree of Ph.D. certificate, teaching certificate or other licensure, and other proofs of experiences)
- 3. Publications (the full text files) in the past 3 years (i.e., 2022/7-2025/7)
- 4. Two letters of recommendation
- IX. Contact: Ms. Chen, Tel: +886-2-7749-5025, email: e14021@ntnu.edu.tw

				Applica	tion Form					
Nam	e	Sex	Date of Birth	Nationality	Resi	ess &				
ID No		Sex	(yyyy/mm/dd)	ivationality	Contact Address					
		E	-mail		r	Telephone No).			
						1				
(It is the	policy o	of the I	Board to recogni		l Background degrees granted by ac	credited instit	utions of learning.)			
Dates (mo	/ yr)	Inct	titution (Depar	tmont)	Location	3 ,				
From - T	ō	11150	псистоп (Бераг	tillelit)	(city, nation)	Awarded Concentration				
	(1	_ist in ı			t in Education ginning with your curr	rent/last positi	on.)			
Dates (mo From - 1	-	In	stitution & Loc	cation	Rank or Position	Full-Time or Part-Time	Course Title or Administrative Duties			
	(1	_ist in ı			r Than in Education ginning with your curr		on.)			
Dates (mo , From - 1	/ yr)		ganization & Lo		Position	Job Functions	Reason for Leaving			
Teaching Certification					Subject areas which you are qualified to teach					
Rank or Position	N	0.	Since (mo / yr)	Authorized School						

г

Dissertation and Other Representative Publications									
Title	Author(s)	Academic Field	Publisher	Volume & Issue	Publication Date				

Signature:		

國立臺灣師範大學特殊教育學系徵聘EMI教師公告

- 一、名稱及名額:EMI(English as a Medium of Instruction)之專任或專案教師數名。
- 二、學術專長:特殊教育專長(含身心障礙及資賦優異)。
- 三、EMI 專任教師經歷以具國內外大學院校全英語教學經驗者優先考慮,且受聘後**所有**課程均 為**全英文教授課程**,且具外國國籍者。

四、學經歷條件及應徵職別:

- (一)應徵 EMI 專任教師者,除獲有博士學位之<u>初任教師</u>外,新聘專任教師應具有下列 條件之一:
 - 1、最近三年應發表二篇 SCI、SSCI、TSSCI、EI、A&HCI、民國一百零五年新制THCI (原THCI Core)或SCOPUS 等索引收錄之學術性期刊論文,且為第一作者或通訊 作者。
 - 2、最近三年至少應主持二個國科會研究計畫。
 - 3、三年內有正式出版之專書,並檢附審查意見及通過出版之相關證明。前述期刊論 文及國科會研究計畫,得相互折抵。
 - 〈註:<u>初任教師係</u>指自本系對外公告首日起溯算2年內(不含男性兵役年資)獲得博士學位者〉。
- (二)應徵 EMI 專案教學人員者,除獲有博士學位之初任教師外,新聘專案教學人員應 具有下列條件之一:
 - 1、最近三年應發表二篇 SCI、SSCI、A&HCI、EI、TSSCI、民國一百零五年新制THCI (原 THCI Core) 之等級之期刊論文,且為第一作者或通訊作者。
 - 2、最近三年發表原創性學術論文一篇於各領域 Impact Factor 前百分之五之期刊,且為第一作者或通訊作者。
 - 3、三年內有正式出版之專書,並檢附審查意見及通過出版之相關證明。
- 五、應徵 EMI 專任教師者:依據本校研發處「獎勵新聘特殊優秀人才辦法」規定,新聘人員 以學術研究、產學研究或跨領域研究之績效為標準,支給獎勵金每月最高新台幣6萬元、 4萬元、3萬元、2萬元及1萬元不等之獎勵金。初任助理教授本系將協助申請國科會額外 獎勵金每月3萬元、連續三年;國外教授初次回國任教,將協助申請國科會獎勵金最高8 萬元、連續三年。
- 六、應徵 EMI 專案教學人員者:依據「國立臺灣師範大學聘任專案教學及研究人員試行要點」第10點規定:「專案教學及研究人員表現傑出者,得優先納編」。

七、申請方式:

- (一)申請期限:即日起至2026年**1月30日 (週五)**截止 (郵戳為憑)。
- (二)一律以掛號郵寄方式申請,資料請寄:
 - 『10610 臺北市大安區和平東路一段 162 號 國立臺灣師範大學特殊教育學系劉惠 美主任收』;資料請註明「應徵特教系 EMI 教師_應徵者姓名」,備審資料請自留 底稿,恕不退件。另請務必將「個人資料表」及下述學術著作之電子檔傳至聯絡

人 email: e14021@ntnu.edu.tw,電子郵件主旨:應徵 EMI 教師_應徵者姓名。

(三)初審通過後以電話或e-mail通知複審面試。

八、應徵需繳交資料:

- (一)教師甄選申請表(參見附件1)。
- (二)自傳,以及相關證明影本(如:經駐外單位驗證之最高之博士學位證書、教師證書,以及其他證照等佐證資料)。
- (三)最近三年內學術著作(含學位論文)全文影本。
- (四)推薦函二封。

九、連絡人: 陳佩君助教,電話: (02) 7749-5025, email: e14021@ntnu.edu.tw。

國立臺灣師範大學特殊教育學系 教師甄選申請表

申請人 中英文姓名						性	別				
學術專長								•		相片	
出生日期	中華民	國	年		月	E				黏貼處	
通訊處]									
聯絡電話					E()_			手機			
	學位 名稱		校名		系名		ž	畢業日期		論文題目	
學歷資料	博士	.					西元	在	月		
子症 貞小	碩士	.					西元	左 年	月		
	學士	:					西方	产	月		
		Ę	股務機關		服務部門	/余户	斤	職稱	·	起迄年月	
	現職								西	元 年 月~ 年 月	
									西	元 年 月~ 年 月	
現職及專長 相關之經歷	經								西	元 年 月~ 年 月	
	歷								西	元 年 月~ 年 月	
									西		
	其他經	逐歷	:								

申請教師等級	□教授□勘教授□助理教授□助理教授□□助理教授□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□<l></l>		
應聘資格	□ 1. 獲有博士學位之初任教師 □ 2. 非初任教師者(檢附相關資料) (1)最近三年發表 SCI、SSCI、A&HE 期刊論文 篇名 (2)最近3年主持之科技部研究計畫 計畫名稱	發表處	HCI Core 等級之 期刊等級 執行期間
可開設課程 (請填寫3 門,領域相 同填在一 起)	課稱名稱 1 2 3	開設類別(大學	學部或研究所)
備註	※申請表內各項資料請詳實填寫。※表格若不敷使用,請自行延展。		

同意本系依據「個人資料蒐集、處理及利用告知聲明」蒐 集個人資訊。

同意人:

中華民國 年 月 日